
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 16. august 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 29

Vil ministeren redegøre for, om det stadig er Skatteministeriets holdning, at en genindfø-

relse af afgiften på PVC, ftalater og PVC-folier vil have begrænset miljømæssige konse-

kvenser, idet afgifterne ikke længere vurderes at have nogen nævneværdig adfærdsregu-

lerende effekter, jf. SAU alm. del – endeligt svar på spørgsmål 114 (folketingsår 2018-19,

1. samling)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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Skatteudvalget 2018-19 (2. samling)
SAU Alm.del -  Spørgsmål 29

Offentligt


